

Application for Nomination	طلب ترشيح
To the Chairman and Members of the Nominations and Remuneration Committee of the Saudi Enaya Cooperative Insurance Co Peace, mercy, and blessings of God be upon you. Dear Sirs/Madams, Subject: Application for Nomination to the Board of Directors for the upcoming term, commencing Jan 8, 2027 for a period of four years. With reference to the company's announcement published on the Saudi Stock Exchange ("Tadawul") regarding the opening of nominations for membership on the Board of Directors of Saudi Enaya Cooperative Insurance Co ("the Company") for the upcoming term, commencing on Jan 8 2027, and ending on Jan 7 2031 ("the upcoming term"), and with reference to The Policies, standards and procedures of membership in the Board of Directors , and the provisions of the relevant regulations, I, the undersigned, hereby inform you of my desire to nominate myself for membership on the Board of Directors for the upcoming term. I further declare, being of sound mind and legal capacity: 1. That I have reviewed all provisions of the company's " The Policies, standards and procedures of membership in the Board of Directors" as published in accordance with the regulations issued by the relevant authorities, and I declare that I meet all the requirements thereof. Should it be proven otherwise, my nomination or membership on the Board and/or any committees of which I am a member will be revoked.	إلى رئيس وأعضاء لجنة الترشيحات والمكافآت في شركة عناية السعودية للتأمين التعاوني السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. السادة/السيدات الكرام، الموضوع: طلب ترشيح لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة، التي تبدأ في 8 يناير 2027 لمدة أربع سنوات. بالإشارة إلى إعلان الشركة المنشور في السوق المالية السعودية ("تداول") بشأن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة عناية السعودية للتأمين التعاوني للشركة للفترة القادمة، التي تبدأ في 8 يناير 2027 وتنتهي في 7 يناير 2031 ("الفترة القادمة")، وبالإشارة إلى سياسات ومعايير وإجراءات عضوية مجلس الإدارة، وأحكام اللوائح ذات الصلة، أبلغكم، أنا الموقع أدناه، برغبتي في ترشيح نفسي لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة. أقر، بكامل قواي العقلية وأهليتي القانونية، بما يلي: 1. أنني اطلعت على جميع بنود "سياسات ومعايير وإجراءات عضوية مجلس الإدارة" الخاصة بالشركة، والمنشورة وفقاً للوائح الصادرة عن الجهات المختصة، وأقر بأنني أستوفي جميع متطلباتها. وفي حال ثبوت خلاف ذلك، سيتم إلغاء ترشيحي أو عضويتي في مجلس الإدارة و/أو أي من اللجان التي أنتمي إليها. 2. أن جميع المعلومات والبيانات والتوقعات الواردة في جميع النماذج والوثائق المرفقة كاملة ودقيقة وغير مضللة، وأتحمل المسؤولية الكاملة في حال ثبوت عدم صحة أي معلومة. 3. جميع الوثائق والنماذج المطلوبة، كما هو موضح في إعلان الشركة، مرفقة بنموذج طلب الترشيح وفقاً للنموذج المعتمد. في حال انتخابي، سأؤدي واجباتي ومسؤولياتي بأمانة وإخلاص، وألتزم بجميع اللوائح والقواعد والسياسات والإجراءات المعمول بها، وأخصص وقتاً كافياً لحضور اجتماعات مجلس الإدارة وأي لجان أكون عضواً فيها، وأؤدي واجباتي بما يخدم مصالح الشركة. 4. لم أدان قط بأي فعل يخل بالشرف أو النزاهة أو أي من القوانين والأنظمة في المملكة العربية السعودية أو أي دولة أخرى. وفي حال

2. That all information, data, and signatures contained in all attached forms and documents are complete, accurate, and not misleading, and I bear full responsibility should any information prove to be false. 3. All required documents and forms, as indicated in the company's announcement, are attached to the nomination application form according to the approved format. If elected, I will perform my duties and responsibilities faithfully and honestly, adhere to all applicable regulations, rules, policies, and procedures, dedicate sufficient time to attending meetings of the Board of Directors and any committees of which I am a member, and perform my duties in a manner that serves the company's interests. 4. I have never been convicted of any act that violates honor or integrity or any regulations in the Kingdom of Saudi Arabia or any other country. If proven otherwise, my nomination or membership on the Board and/or any committees of which I am a member will be revoked. 5. I have no conflict of interest and am not involved in any activities that compete with the company. 6. I will provide any additional documents, clarifications, or requests made by the company or regulatory authorities within the timeframe specified in the application. 7. I authorize authorized personnel within the company to share my data and documents with relevant regulatory authorities. The company has the right to verify the accuracy of the information and documents in accordance with applicable regulations and laws.	ثبوت خلاف ذلك، سيتم إلغاء ترشيحي أو عضويتي في مجلس الإدارة و/أو أي من اللجان التي أكون عضواً فيها. 5. ليس لدي أي تضارب في المصالح، ولا أشارك في أي أنشطة تنافس الشركة. 6. سأقدم أي وثائق أو توضيحات أو طلبات إضافية من الشركة أو الجهات الرقابية خلال المدة الزمنية المحددة في الطلب. 7. أفوض الموظفين المخولين داخل الشركة بمشاركة بياناتي ووثائقي مع الجهات الرقابية المختصة. وللشركة الحق في التحقق من دقة المعلومات والوثائق وفقاً للقوانين والقوانين المعمول بها. 8. لا يُعدّ توقيع هذا الطلب قبولاً من الشركة لعضويتي في مجلس الإدارة. تخضع العضوية لسياسات الشركة ومعاييرها، وموافقة الجهات التنظيمية المختصة، وموافقة الجمعية العامة. 9. سأبلغ الشركة بأي معلومات أو تغييرات قد تؤثر على دقة واكتمال المعلومات والوثائق المدرجة في طلب ترشيحي خلال ثلاثة أيام من علمي بهذه التغييرات أو من تاريخ حدوثها. وينطبق هذا أيضاً في حال انتخابي لعضوية مجلس الإدارة.
---	---

8. Signing this application does not constitute acceptance by the company of my membership on the Board. Membership is subject to the company's policies and criteria, the approval of relevant regulatory authorities, and the approval of the General Assembly. 9. I will notify the company of any information or changes that may affect the accuracy and completeness of the information and documents included in my nomination application within three days of becoming aware of such changes or the date the change occurs. This also applies if I am elected to the Board.	
Candidate Name: National ID Number/ Passport Number: Type of Membership: ☐ Shareholder: (number of shares): ☐ Representing a shareholder: ☐ Other	اسم المرشح: رقم الهوية الوطنية/ رقم جواز السفر: نوع العضوية: ☐ مساهم: (عدد الأسهم): ☐ ممثل أحد المساهمين: ☐ أخرى
Date: Signature:	التاريخ: التوقيع: